

RCEME



GEMRC

Cpl James Nichol

After 11 years of service with the Canadian Armed Forces (CAF) and the Corps of Royal Canadian Electrical Engineers (RCEME), Cpl James Nichol will retire on the 15 October 2024.

Cpl Nichol first joined the CAF August 01, 2013 at the recruitment center in Calgary, Alberta as a Vehicle Technician.

He completed his basic training at Saint-Jean-sur-Richelieu from August to November of 2013, before being posted to CFB Borden to gain his qualification as a Vehicle Technician.



After finishing his QL3 in February of 2015, Cpl Nichol was posted to 1 Service Battalion at CFB Edmonton, Alberta to finish his on-the-job training.

After his DP2, Cpl Nichol stayed in 1 Service Battalion until March of 2018, when he got posted to Wainwright, and has remained on same base until his retirement this October.

As a new retiree from the CAF, Cpl James Nichol will be staying in the town of Edgerton, Alberta



RCEME



GEMRC

Cpl James Nichol

Après 11 années de service au sein des Forces armées canadiennes et du Corps du Génie électrique et mécanique royal canadien, Caporal James Nichol sera libéré le 15 octobre 2024.

Cpl Nichol s'est enrôlé dans les Forces armées canadiennes le 01 août 2013 au Centre de recrutement de Calgary, Alberta, comme technicien de véhicule.

Il a complété son cours de recrues à Saint-Jean de Août à novembre 2013 avant d'être affecté à la BFC Borden afin d'obtenir son niveau de technicien de véhicules NQ3.



Après sa formation se terminant en février 2015, il a été affecté au 1er Bataillon de service pour suivre l'entraînement.

Après son DP2, Cpl Nichol est resté dans le 1er Bataillon de service jusqu'en mars 2018, date à laquelle il a été affecté à Wainwright, et est resté sur la même base jusqu'à sa retraite en octobre.

En tant que nouveau retraité des FAC, Cpl James Nichol demeurera dans la ville d'Edgerton, Alberta.

